
PROTOKÓŁ 
Z POSIEDZENIA RADY BUDŻETU OBYWATELSKIEGO NR 1/2020 

z dnia 09 stycznia 2020 
 

Miejsce spotkania: Sala im. J. Dietla, Plac Wszystkich Świętych 3-4. W godzinach 16-18.20. 
Posiedzenie otworzyła Współprzewodnicząca Rady Pani Angelika Kuczaj, przywitała zebraną 
Radę oraz przedstawiła proponowany porządek obrad: 
 

1. Omówienie raportu ewaluacyjnego budżetu obywatelskiego miasta Krakowa. 
2. Sprawy bieżące. 

 
Rada przyjęła plan posiedzenia. 

 
W posiedzeniu udział wzięli:  

 Członkowie Rady Budżetu Obywatelskiego (Rada) w składzie przewidzianym w § 1 
zarządzenia nr 1985/2019 Prezydenta Miasta Krakowa z dnia 05.08.2019 r.; 

 Pan Mateusz Płoskonka - Zastępca Dyrektora Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia 
UMK; 

 Pani Ewa Kryglon oraz Pan Michał A. Chrzanowski przedstawiciele firmy INQUISIO 
research, jako realizatorzy Raportu Ewaluacyjnego.  

 
Pan Michał A. Chrzanowski omówił Raport Ewaluacyjny prezentując kolejno: cel badania, 
kwestie wymagające zmian oraz oczekiwania mieszkańców. W trakcie dyskusji  przedstawiono 
propozycję powołania zespołu ds. opracowania propozycji zmian i ich wdrożenia, którego 
celem byłoby m.in. zdefiniowanie obszarów związanych z budżetem obywatelskim 
wymagających zmian. 
Jednocześnie Rada z zadowoleniem przyjęła fakt, że mieszkańcy wskazali budżet obywatelski 
jako najbardziej popularny sposób partycypacji. 
   

Głosowało 11 osób  ZA  8  PRZECIW  1  WSTRZYMAŁO SIĘ  2 
Rada przyjęła Rekomendację za powołaniem zespołu roboczego ds. opracowania propozycji 

zmian 
 

Teks całościowy Raportu Ewaluacyjnego  został opublikowany pod linkiem 
https://www.bip.krakow.pl/zalaczniki/dokumenty/n/259425/karta   
 
Prezentowanie wyników z raportu oraz dyskusja skończyła się po 45 min, Rada przeszła do 
punktu 2 porządku posiedzenia. 
  
Pani Współprzewodnicząca Agnieszka Sołtysik, zaproponowała, aby opublikować na oficjalnej 
stronie internetowej BO miasta Krakowa krótkie informacje dotyczące członków Rady.  
 

Głosowało 11 osób  ZA  10  PRZECIW  1  WSTRZYMAŁO SIĘ  0 
Rada przyjęła Rekomendację za przygotowaniem do publikacji informacji na temat prac 

i składu osobowego Rady 
 

Pan Dyrektor Mateusz Płoskonka odpowiedział na pytania z sali dotyczące szkolnych 
budżetów obywatelskich, nowego Zarządzenia Prezydenta Miasta Krakowa w sprawie 
monitoringu stanu realizacji zadań BO oraz konsultacji społecznych, które trwają do 
17.01.2020 a dotyczą zmian Regulaminu BO miasta Krakowa. W trakcie dyskusji przedstawił 
opinie Skarbnika Miasta Krakowa oraz Zespołu Radców Prawnych, z których wynika potrzeba 

https://www.bip.krakow.pl/zalaczniki/dokumenty/n/259425/karta


wprowadzenia zapisu o cyklu realizacji propozycji zadań w ujęciu rocznym, tak by Regulamin 
BO nie stał w sprzeczności ze znowelizowaną ustawą o samorządzie gminnym.  
 
Nawiązała się dyskusja dotycząca zmian.  
 
Argumenty przytoczone przez Radę za pozostawieniem dwu bądź wieloletniego cyklu realizacji 
zadań : 
- proponowany przez UMK, tryb jednoroczny uniemożliwi składanie propozycji zadań 
inwestycyjnych przez mieszkańców dotyczących na przykład, budowy chodników, zakładania 
skwerów czy parków 
, 
- tryb jednoroczny wykluczy zadania wymagające opracowywanie dokumentacji wraz z 
uzyskaniem pozwoleń i opinii trwających dłużej niż 12 miesięcy. Radni Dzielnic przytoczyli 
przykłady z swojego doświadczenia związanego z pracą w Radach i Zarządach Dzielnic,  
 
- tryb jednoroczny, może stanie się okazją do wyeliminowania przez jednostki oceniające, 
wartościowych zadań inwestycyjnych, które mogą oceniać negatywnie propozycje zadań 
zgłaszanych w BO miasta Krakowa argumentując to niemożnością realizacji zadania w trakcie 
jednego roku. 
 

Głosowało 9 osób  ZA  9  PRZECIW  0  WSTRZYMAŁO SIĘ  0 
Rada przyjęła Rekomendację o przyjęciu dwuletniego cyklu realizacji zadań 

 
 
W trakcie trwania posiedzenia RBO został złożony przez Panią Angelikę Kuczaj formularz 
konsultacyjny, w którym zaznaczyła propozycję pozostawienia trybu wieloletniego.     
 
   
Koniec posiedzenia godzina 18.20. 
 
 
 
 
 

Protokół zatwierdziła: Angelika Kuczaj, Współprzewodnicząca Rady Budżetu Obywatelskiego 
 

 
  
 
 

 


